

No. 15034. INTERNATIONAL COFFEE AGREEMENT, 1976. CONCLUDED AT LONDON ON 3 DECEMBER 1975<sup>1</sup>

N° 15034. ACCORD INTERNATIONAL DE 1976 SUR LE CAFÉ. CONCLU À LONDRES LE 3 DÉCEMBRE 1975<sup>1</sup>

#### ACCESSION

*Instrument deposited on:*

23 May 1977

HUNGARY

(With provisional effect from 23 May 1977.)

With the following declarations:

“a) The Hungarian People’s Republic adheres as an importing country to the International Coffee Agreement of 1976.

“b) The Hungarian People’s Republic draws attention to the fact that article 64 of the Agreement is incompatible with UN General Assembly Resolution 1514 (XV) of 14 December 1960<sup>2</sup> on the Granting of Independence to the Colonial Countries and Peoples, which calls for the rapid and unconditional elimination of colonialism in all its forms and manifestations.”

*Registered ex officio on 23 May 1977.*

#### ADHÉSION

*Instrument déposé le :*

23 mai 1977

HONGRIE

(Avec effet à titre provisoire au 23 mai 1977.)

Avec les déclarations suivantes :

[TRADUCTION — TRANSLATION]

a) La République populaire hongroise adhère à l’Accord international de 1976 en tant que pays importateur.

b) La République populaire hongroise appelle l’attention sur le fait que l’article 64 de l’Accord est incompatible avec la résolution de l’Assemblée générale des Nations Unies sur l’octroi de l’indépendance aux pays et aux peuples coloniaux [résolution 1514 (XV), en date du 14 décembre 1960]<sup>2</sup>, dans laquelle est proclamée solennellement la nécessité de mettre rapidement et inconditionnellement fin au colonialisme sous toutes ses formes et dans toutes ses manifestations.

*Enregistré d’office le 23 mai 1977.*

<sup>1</sup> United Nations, *Treaty Series*, vol. 1024, No. I-15034, and annex A in volumes 1025, 1028, 1029, 1030, 1031, 1033, 1035, 1036 and 1039.

<sup>2</sup> United Nations, *Official Records of the General Assembly, Fifteenth Session, Supplement No. 16* (A/4684), p. 66.

<sup>1</sup> Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 1024, n° I-15034, et annexe A des volumes 1025, 1028, 1029, 1030, 1031, 1033, 1035, 1036 et 1039.

<sup>2</sup> Nations Unies, *Documents officiels de l’Assemblée générale, quinzième session, Supplément n° 16* (A/4684), p. 70.